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EU: “Infekční vlna přichází každou zimu, ale letos je její průběh ještě mírnější než v minulých
letech,“ vysvětluje expert……Pokud do statistiky Euro Momo nahlédnete, zjistíte, že se v Evropě
nedělo nic v 10. týdnu roku 2020, a neděje se nic výjimečného ani v týdnu jedenáctém. Lidé umírají v
každé evropské zemi jako vždycky, a to ve všech věkových skupinách. Z tvrdých dat vyplývá jediné:
Celkový počet infekcí dýchacích cest není vyšší než v minulých letech.

Virů, které tato onemocnění způsobují, je evidováno minimálně 15 druhů a koronavirus je celou dobu
mezi nimi. Nový typ koronaviru (pokaždé je nový, jinak by nepřežil a nefungoval) má nyní u nás pro
srovnání 833 lidí…

Tak odkud se vzala celá ta panika, která zaplavila titulní stránky médií a ochromuje jednotlivé
evropské země? „Jediné, co se změnilo, je, že se vybral jeden konkrétní virus, na který se začaly dělat
testy,“ vysvětluje doktor Wodarg tento prostý trik. Běžně se totiž testy na chřipková onemocnění
neprovádějí a nerozlišuje se, zda jde o klasický vir chřipky, nebo příbuzného koronaviru či jakéhokoli
jiného viru, kterých je nepřeberné množství a neustále se mění. To je také jejich podstata. Navíc má
každý z nás v sobě virů, v takzvaném spícím stavu, nespočet a záleží jen na síle imunity, zda se
probudí, či nikoliv.
Tyto infekce se běžně házejí do jednoho chřipkového pytle, protože je průběh nemoci vždycky
podobný. S výjimkou případů, kdy se hodí nějaký ten virus, ať už z politických, obchodních či
ekonomických důvodů (popřípadě všech dohromady, jako u letošního koronaviru) povýšit na
mimořádnou hrozbu.
V médiích se dnes a denně objevují informace o tom, že se koronavirus COVID-19 nezvykle rychle
šíří nebo se nějak výrazně liší od jiných virů z rodiny koronavirů a chřipek. Opravdu? „Jediné, co
víme s určitostí, je, že se rychle rozšířilo testování a provádění měření. Ty viry mohly v Číně,
potažmo v Itálii, už dávno být. Jen je dříve nikdo nehledal, a proto také nenašel. Ale když už tu
paniku uměle někdo vytvořil, nemocnice a všichni ostatní se z ní snaží vymáčknout co nejvíc,“
glosuje starý německý praktik, který už se ve svém pokročilém věku nemusí bát, že ho někdo vyhodí
z práce. Jako třeba hlavní hygieničku České republiky Evu Gottvaldovou, která si jako jediná z
hlavounů dovolila říct, že jde o virus podobný chřipce a není vůbec žádný důvod k panice a obavám,
proč by měl být v čemkoli nebezpečnější.
I COVID-19 je obyčejný koronavirus. Samozřejmě v nové podobě, protože viry neustále mutují.
 Naštěstí jsem byl přímo u toho, byl jsem předsedou zdravotního výboru v Radě Evropy, a mohl jsem
tak téma vynést na světlo. Vyvolal jsem k tomu slyšení a zřídil vyšetřovací výbor, kde se WHO musela
zpovídat, jak k něčemu takovému mohlo dojít. Ptali jsme se, proč vyhlásila pandemii, když o žádnou
pandemii nešlo,“ vzpomíná Wolfgang Wodarg, jenž díky tomuto vyšetřování zjistil velice překvapivé
věci. „Vyšlo najevo, že děsivé množství profesorů v grémiu mělo obrovský střet zájmů a změnili
kritéria pro definici pandemie. V minulosti byla totiž pandemie vyhlášena jen v případech, kdy
docházelo k šíření velmi nebezpečných nemocí, na které lidi umírají ve velkém. Jenže potom na
nátlak farmaceutických firem změnili definici pandemie tak, že k jejímu vyhlášení stačí, aby viry
cestovaly po celém světě. To ale viry dělají po celou dobu, každý rok.“
Doktor Wodarg před deseti lety obvinil Světovou zdravotnickou organizaci (WHO) z toho, že podlehla
tlaku farmaceutických firem, jež se na falešné pandemii napakovaly. Zjistil totiž, že těsně před
vyhlášením pandemie WHO účelově změnila kritéria pro vyhlášení tohoto výjimečného stavu tak, aby
mohl být nastolen.
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Německý lékař nabízel své články o současné pandemii koronaviru do nejvýznamnějších německých
médií Frankfurter Allgemeine Zeitung či Süddeutsche Zeitung, aby zmírnil rostoucí paniku, ale byl
odmítnut s tím, že publikování takových informací by bylo „nevhodné“. A tak zveřejnil své nové
poznatky, které uvádějí koronavirové běsnění na patřičnou míru, v několika videích na portálu
YouTube, kde není cenzura – když se to nepřežene – tak důsledná.
Podle nové definice k pandemii stačí, aby se vir trvale šířil na více kontinentech, což dělá každá
chřipka nebo herpes virus.
Podle nových pravidel tedy záleží spíš na tom, jestli pandemii chcete mít, nebo nikoli. Pokud začnete
sledovat jakýkoli vir v globalizovaném světě, který se pokaždé šíří rozšíří z kontinentu na kontinent,
můžete vyhlásit pandemii. Když ho sledovat nebudete, pandemie nebude – tak je to jednoduché.
To, že jsou v Itálii přeplněné nemocnice, je sice fakt, důvod je ale jediný – panika. „Nikoho by ani
nenapadlo jít s chřipkou do nemocnice. Tohle se děje jen proto, že se začal měřit a hledat
koronavirus,“ uvádí věci na pravou míru doktor Wodarg


